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- Ind- og udgående post 
Hestlivsmessen i Frederiksborg Hallen: vi sætter plakater op 

Diverse DRF invitationer (nogle der vil deltage i kurser fremadrettet)? Ingen 
mener de har tid, vi spøger Bente Thomsen 

Forvirring over championatsreglerne og klubmesterskabs reglerne (diskuteres 
ved næste møde). På agenda til næste gang 

1 Økonomi og medlemmer 

1.1 Aktivitetstilskud 

Den tilbageholdte andel af aktivitetstilskuddet er udbetalt. Ingen respons fra 
kommunen vedrørende tilskud 2012. 

Budget 2012 lægges (eventuel beregning af ekstra 50 kr i ridehuskort). Hvis 
kommunens tilskud falder yderligere i 2012 må der kompenseres ved højere 
ridehuskort.50 kr. ekstra om året vil give en merindtægt for klubben på cirka 
150kr. 

Næste år- ny kasser. Ingen bud pt. 

2.1 Undervisningsplanen vinter 2011/2012 

Status springfritimen: bliver benyttet en gang imellem Bibeholdes da det 
ikke genere nogen og springrytter er glade for det. 

3.1 Medlemmer 

Cirka 10 rideskole indmeldinger i oktober. 

Forespørgelse om passivt medlemskab- ej muligt når man benytter klubbens 
faciliteter. Skal dette skrives klart på hjemmesiden? Rytter der benytter klub-
bens materiale er per definition aktive medlemmer. 

2 Meddelelser fra udvalg 

Stævneudvalg: ingen nyheder 
 

 Dagsorden for bestyrelsesmøde 

 Tidspunkt Tirsdag d.8. november 2011 
kl. 18.30 

 

Sted Skolestuen 

Afbud Charlotte Vienberg 
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2 / 3 . 2.2 Juniorudvalg. 
 
Ryttermærke undervisning ved Merete er ikke genoptaget da det er svært at 
finde dommere (skal bookes 6 måneder frem). Hjælpere eller drivere hvis vi 
skal have hold i foråret? Prøver at etablere en turnus ordning hvis Merete ikke 
melder positivt tilbage. 
 

Holddressur søndag d.27. november kl.13-17 i det store ridehus. Hjælpere til 
arrangementet? Charlotte Buhl, Lar, Malene samt forældre fra rideskole. 

2.3 Andre udvalg og aktiviteter 
 

Afholdt arbejdsdag lørdag d.8. oktober med cirka 6-8 hjælpere i løbet af dagen. 
Springmateriel blev taget ind og rende ved siden af ridebanen gravet og rideba-
ne bund lagt tilbage på ridebanen. Stadigvæk behov for ekstra materiale på ri-
debanen? Vi gemmer ekstra bane materiale til foråret, idet behovet midlertidigt 
er minimeret. 

Afholdt kursus med mekanisk hest torsdag d.13. oktober (11 lektioner afsat). 
Forløb uden problemer. 

Programridnings kursus ved Anne-Mette Binder lørdag d.15. oktober. Charlotte 
Buhl står for arrangementet. Status på arrangement? Stor succes, vil gerne gen-
tage i januar. 

Dressur kursus ved Lisbeth Sejerskilde lørdag d.7. januar 2012. Annette står for 
kontakt og arrangering. 

Andre forslag og drivere? Dressurkursus evt v Birgitte Byrialdsen,evt i marts, 
sping kursus mangler ideer til kursusholder. 

3 Fysiske rammer 

 
Vedligeholdelse af det store ridehus: 

Kort beskrivelse af vedligeholdelse af ridehus bund, bedre kontrol med 
harvning er etableret, Leif Sørensen har tilbudt sig som konsulent, Ann Katrine 
og Charlotte ”mærker” bunden grundigt og taler med Leif. Der er enighed om 
at bunden skal vedligeholdes, således at sidste års meget hårde bund ikke 
gentages. Povl er klar til at køre både grus og spåner på i det omfang det 
vurderes nødvendigt. 
 

 
Brug og vedligeholdelse af dressurbanen: 

Indhente information og priser på stor vandopsamler som kan kobles på 
eksisterende udendørs vandingsanlæg så banen kan vandes oftere i 
sommerperioden - status? Udsættes til næste møde 
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Brev sendt vedrørende involvering af anlæggelse af sti. Modtaget positivt 
respons tilbage fra kommunens landskabsplanlægger. Ann Katrine og Povl 
prøver at arrangere møde med hende. Der skal tages hensyn til klubbens brug 
af ridebanen, således at færdsel på stien ikke er til gene for rytterne. Kan der 
tages hensyn til stævner.? 

Anlæggelse af sti 

 

1 Ridning på stendiget. 

Klage fra bruger af Lillevangs skoven over følgende: 

2 Ikke overholdelse af skoven regler med hensyn til at tage ned i skridt når 
gående og løber passeres. 

Ad 1.) Indgangen er ikke farbar grundet mudder og flere ryttere tyer nok til at 
ride over stendiget i stedet for. Der lægges ekstra lag vejmateriale ud inden 
årets afslutning. Henstil til at vores ryttere ikke rider på stendiget. 

Ad 2.) Henstilling og skitsering af skovens regler på vores hjemmeside. 

Anlæggelse af dræn ved mudderhullet i den ene ende af travbane- pris. Charlot-
te Buhl undersøger priser og muligheder. 

Problem med mudderhuller: 

Sti til skov- lægges grus eller sand i de værste mudderhuller. Først undersøges 
status omkring den ”nye” sti. 

4 Eventuelt 
                                                                                                                             
Der arrangeres et gløgg, æbleskiver søndag d.18/12 kl 14, Gratis adgang. Jule 
træet tændes. 

Næste møde 

Dato for næste møde. Annette og Ulla er inviteret da championats systemet er 
på agendaen. 

d.6/12 2011 18.30 

ref. Charlotte Buhl 
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